



关于开展“供应链化学品管理创新 2020 行动纲要” 2016 执行工作的邀请函

The Invitation to join the ZDHC/CNTAC “Chemicals Stewardship 2020 Roadmap” 2016 Implementation Project

为提升中国纺织企业化学品管控能力，推进纺织企业绿色制造和可持续发展，促进中国纺织行业转型升级，中国纺织工业联合会与 ZDHC 基金会签署战略合作协议共同推进《供应链化学品管理创新 2020 行动纲要》及 ZDHC 基金会的有害化学物质零排放项目 2020 目标实施。

To enhance the sound management of chemicals of Chinese textile company; to improve Green manufacturing and sustainable development; to promote Chinese Textile Industry transformation and upgrading, China National Textile and Apparel Council(CNTAC) signed a strategic cooperation agreement with ZDHC Foundation to support the “Chemicals Stewardship 2020” and the goal 2020 of Zero Discharge of Hazardous Chemicals Programme initiated by ZDHC Foundation.

中国纺织工业联合会与 ZDHC 基金会现共同邀请符合条件的印染企业参与到参与化学品管理的基线情况调查和能力建设以及 ZDHC 先锋试点工作。具体要求见附件工作说明。

China National Textile and Apparel Council(CNTAC) and ZDHC Foundation jointly invite eligible dyeing and finishing enterprises to join in the baseline investigation and capacity building as well as ZDHC Earlier Champion Pilot of ZDHC/CNTAC “Chemicals Stewardship 2020 Roadmap” 2016 Implementation Project. The working instruction is as attached.

中国纺织工业联合会

China National Textile and Apparel Council

副会长 孙瑞哲

Vice president SUN Ruizhe

ZDHC 基金会

ZDHC Foundation

执行总裁 Executive Director

Frank Michael



BURBERRY



SIGNATORY BRANDS



ESPRIT



Gap Inc.

G-STAR RAW



INDITEX



KERING

Lbrands

LEVI STRAUSS & CO.



MARKS & SPENCER
LONDON



PRIMARK*



UNITED COLORS OF BENETTON.

VALUE-CHAIN AFFILIATES



Everlight
Chemical



PolyOne



SUSTAINABLE
DOWN SOURCE

ASSOCIATES



BEPI
Business Environmental
Performance Initiative



BSI
Association of the
German Sporting Goods Industry



German Fashion
Modeverband Deutschland e.V.

